



A D A M O

ALWAYS IN FASHION

COMPANY КОМПАНИЯ / ŞİRKET

ADAMO FUR CO. was established in Istanbul in 1989 and specializes in fur and leather clothing and accessories. The remarkable success and sustained development achieved since then, has helped the company to gain its place among the most important and fastest developing companies in the industry. Reputable boutiques around the world enrich their collections with ADAMO labeled products especially in countries, such as Canada, USA, Spain, Monaco, Japan, Russia, Ukraine, Kazakhstan, Germany, Latvia, Lithuania, France, Azerbaijan, Estonia, Syria and Portugal.

ADAMO FUR CO. была основана в Стамбуле в 1989 году, и специализируется на меховой и кожаной одежде и аксессуарах. Непрерывно развиваясь, компания добилась поразительного успеха, что помогло ей занять свое место среди наиболее значимых и быстроразвивающихся компаний в этой отрасли. Бутики по всему миру, особенно в таких странах, как Канада, США, Испания, Монако, Япония, Россия, Украина, Казахстан, Германии, Латвия, Литва, Франция, Азербайджан, Эстония, Сирия и Португалия, украшают свои коллекции продукцией ADAMO.

ADAMO FUR CO. kürk ve deri kıyafet ve aksesuar alanında faaliyet göstermektedir. 1989 yılında Türkiye, İstanbul'da kurulmuştur. O zamandan beri çok başarılı ve sürekli gelişen bir şirket olarak yoluna devam etmektedir; bu yoldaki adımları, bugün onu piyasanın en önemli ve hızlı gelişen şirketleri arasında yerleştirmiştir. ADAMO etiketli ürünler Kanada, ABD, İspanya, Monako, Japonya, Rusya, Ukrayna, Kazakistan, Almanya, Litvanya, Letonya, Fransa, Azerbaycan, Estonya, Suriye ve Portekiz gibi ülkelerdeki seçkin butiklerde satılmaktadır.

ADAMO PARTICIPATES IN ALL THE NAFA AUCTIONS IN CANADA
USING THE BEST RAW FUR SKINS FROM MINK, LYNX, LYNX CAT, SABLE
AND MANY OTHER FUR ITEMS FROM NORTH AMERICA.

COOPERATION СОТРУДНИЧЕСТВО / İŞBİRLİKLERİ

ADAMO is in close cooperation in the advertising sector with NAFA (Northern America Fur Association), the organization that constitutes the Marketing Arm of tenders. ADAMO sells its products by tendering the highest quality furs with BLACK NAFA and NAFA NORTHERN labels. ADAMO and NAFA are representatives of quality to provide the most suitable and trustable choices. ADAMO participates in numerous events and exhibitions around the world together with NAFA.

ADAMO тесно сотрудничает с рекламным отделом NAFA (северо-американской пушной ассоциацией), организацией, которая образует Маркетинговое Крыло тендеров. ADAMO продает свою продукцию из мехов высшего качества с ярлычками BLACK NAFA и NAFA NORTHERN. ADAMO и NAFA являются образцами качества, предоставляя возможность самого подходящего и надежного выбора. ADAMO участвует в многочисленных мероприятиях и выставках во всем мире наряду с NAFA.

ADAMO tanıtım alanında bütünüyle İhalelerin Marketing Arm'ını oluşturan NAFA (Kuzey Amerika Kürk Birliği) ile işbirliği yapmaktadır. ADAMO, NAFA MINK, BLACK NAFA ve NAFA NORTHERN etiketleri ile en yüksek kalitede kürklerin ihale edilmesini yöntemi ile tedarikini sağlar. ADAMO ve NAFA kalitenin temsilcileridir ve en doğru ve güvenilir seçimleri sunmaktadır. ADAMO, NAFA ile beraber tüm dünyada birçok etkinliklere ve tanıtım faaliyetlerine katılmaktadır.

04



Mr. Herman Jansen, Chairman & CEO of NAFA and
Mr. Celal Ayyıldız, Chairman of ADAMO



ADAMO HAS BEEN AWARDED THIS YEAR BY NAFA
FOR THE PRODUCTION OF BLACKNAFA FEMALE TOP LOT
IN MILAN, AND FOR THE PRODUCTION OF BLACKNAFA MALE
TOP LOT IN MOSCOW.

QUALITY КАЧЕСТВО / KALITE

The most important feature of ADAMO is quality. Strict quality principles are employed in each step of the production, in order to ensure the best quality of the products. The key element for the creation of the unique collections of ADAMO lies in the use of high quality raw material, supplied by NAFA. Designs, colors or lines may change from one season to another, but there is an everlasting element that remains unchanged, the material quality that makes up the essence of the ADAMO work philosophy.

Наиболее важной чертой ADAMO является качество. Принципы жесткого контроля качества с целью обеспечения лучшего качества продукции внедряются на каждой стадии производства. Ключевой элемент в создании уникальных коллекций ADAMO лежит в использовании сырья высокого качества, поставляемого NAFA. Дизайн, цвета и линии могут изменяться, но всегда остается неизменным один элемент – качество материала, являющееся решающим в рабочей философии ADAMO.

ADAMO'nun en önemli özelliği kalitesidir. Üretim her evresinde katı kalite kontrolleri uygulanmaktadır; bu şekilde en iyi kalitede ürün elde edilmesi garantilenmektedir. ADAMO'nun eşsiz koleksiyonlarının yaratılması için en gerekli temel şart, NAFA tarafından yüksek kalitede hammaddenin tedarik edilmesi ve bunun kullanılmasıdır. Tasarımlar, renkler, çizgiler her mevsim değişebilir, fakat ADAMAO'nun çalışma felsefesinin temel şartını oluşturan malzeme kalitesi her zaman aynı kalır.

FASHION SHOWS ПОКАЗЫ МОД / MODA ŞOVLARI

Every year ADAMO presents its products in a series of fashion shows, in a special section within the NAFA introduction program, in various cities of the world, such as Milan, Moscow, Kiev, Hong Kong, Istanbul, etc. ADAMO pays attention to the new 'trends' in accordance with the features of a new season in order to apply changes in the content and the style of its collections. Serving a non-stop, flowing, short-term event like fashion, the company focuses on adopting any changes in trends, to recommend today the best choices for clothing tomorrow.

Ежегодно ADAMO представляет свою продукцию на ряде показов мод, в специальном отделе в рамках вводительной программы NAFA в таких городах мира, как Милан, Москва, Киев, Гонг-Конг, Стамбул и др. ADAMO уделяет внимание новым «тенденциям» в соответствии с характерными чертами нового сезона для возможности внесения изменений в содержание и стиль своих коллекций. Служа такому непрекращающемуся, бурлящему и изнурительному явлению, как мода, компания делает ставку на изменения тенденций, чтобы порекомендовать сегодня лучший выбор на завтра.

ADAMO her yıl ürünlerini NAFA'nın Milano, Moskova, Kiev, Hong Kong, İstanbul vs. gibi dünyanın bir çok şehrinde yaptırıldığı özel tanıtım programının içerisindeki özel bir bölümde, bir dizi dâhiyle tanıtır. Her yeni sezonun özelliklerini doğrultusunda yeni 'trend'lere kulak vermekte ve koleksiyonlarının içeriğini ve stilini yeni 'trend'lere göre değiştirmektedir. Şirket moda gibi akıcı ve kısa süreli bir olaya hizmet vererek, her türlü değişikliğe ayak uydurmaya ve yarın ne gideceğini bugünden tavsiye etmeye çalışmaktadır.

07

IF WE HAVE TO UNDERLINE A FEATURE WHICH SETS APART ADAMO FROM ITS COMPETITORS, IT IS THE SENSITIVITY FOR NEW "TRENDS" IN LINE WITH THE YEAR'S DEMANDS AND RAPID CHANGES IN COLLECTIONS AND STYLES TOWARDS THESE "TRENDS".

COLLECTION
КОЛЛЕКЦИЯ / KOLEKSIYON

ADAMO's products are designed by a group of fashion designers who hanker after contemporary, but extraordinarily different designs that are not even dreamed of by anyone on Earth, and who at the same time continuously improve them with their talent, inspiration and enthusiasm. The fashion designers at ADAMO present their ideas with a highly distinct combination of unique materials of excellent quality and with creative color and design implementations.

Продукция ADAMO разработана группой модельеров, жаждущих современного, но совершенно отличающегося от всего, когда-либо созданного на Земле дизайна, которые в то же время постоянно его улучшают своим талантом, вдохновением и энтузиазмом. Модельеры ADAMO представляют свои идеи в виде особой комбинации уникальных материалов отличного качества, а также творческих цветовых и модельных решений.

ADAMO'nun eserleri, çağdaş alışılmışın dışında, değişik ve bugüne kadar kimsenin hayal bile demediği tasarımlar peşinde koşan, aynı zamanda yetenek, ilham ve heyecanla sürekli gelişim gösteren bir grup modacı tarafından tasarlanmaktadır. ADAMO'nun tasarımcıları fikirlerini, mükemmel kalitedeki eşsiz malzemeler ve renk ve tasarım uygulamalarının çok özel birleşiminde ortaya koyarlar.

08

MINI NATA
NOT ALL FASHION IS CREATED EQUAL

CAMPAIGN

КАМПАНИЯ / KAMPANYA

ADAMO introduces its marketing activities with the following methods of communication:

- Written advertising
- Videos
- Bulletins

ADAMO внедряет свои рыночные действия, используя следующие способы коммуникации:

- Письменная реклама
- Видеоматериалы
- Бюллетени

ADAMO şirketi, marketing etkinliklerini aşağıdaki iletişim yöntemlerini kullanarak duyurur:

- Yazılı Reklam
- Video
- Bülten

10

ADAMO

ALWAYS IN FASHION

www.adamofur.com



A D A M O

www.adamofur.com

ADAMO DERİ SANATİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ

Gökalp Mah. 73. Sok. No: 5, 34760 Zeytinburnu / İstanbul / TURKEY, Tel: +90 212 6795621, Fax: +90 212 6791656
e-mail: adamo@adamofur.com